# "China Family Panel Studies"(CFPS) County-Level Restricted Data Application "中国家庭追踪调查"(CFPS)区县宏观经济变量数据库申请表

Applicant's Personal Information 申请人基本信息					
Note Students fill in "Student" for "Title". 特别注意 教师请在"职称"内填写"教授"、"副教授"、"讲师"等相应职称,学生请填写"学生"。					
CFPS Data Center Account 数据平台账号					
Department and Major 院系和专业					
Title 职称					
ID Card 身份证号码/护照号码					
Is this your first time to apply? 是否首次申请					
Funding for the project? Yes					

版本号: CFPS\_202106e5

I have the responsibility to not disclose any information from the restricted dataset. I will not distribute the data to any third party (including students and collaborators). Any result that comes from the data will be submitted to the Institute of social science survey of Peking University for verification before the formal release. Data mining with the purpose of identifying the names or GB code of the counties, communities, and individuals is strictly prohibited.

我有责任保证调查数据敏感信息不泄露,不和任何第三方(包括学生和合作者)共享数据,并在研究成果公开发布前,提交北京大学中国社会科学调查中心审阅。我保证以上填写信息完全属实。提醒:申请人请不要在区县宏观经济变量数据库的基础上探索 CFPS 区县的具体名称、国标码等相关信息,如有发现,将严重影响用户日后的 ISSS 数据(含 CFPS 数据、CHARLS 数据等)申请使用。

Applicant's Signature 申请人签名		Advisor's Signature 申请人指导老师签名		eal of the Department 在院系/单位公章		
Print or Type Name-Must Match	Signature	Print or Type Name-Must I	Match Signature			
Date 签名日期		Date 签名日期				
If the applicant is a student, the signature of the professor and the seal of the department are required. Contact						
us for further questions. 申请人若为学生,需要导师的签字和导师所在单位盖章。						
Official use by the CFPS project personnel						
以下为"中国家庭追踪调查"(CFPS)工作人员填写部分						
Result of the Application Review: 审批结果						
Reviewed by			Date			
审批人			签字日期			

版本号: CFPS 202106e5

# A Brief Introduction of the Research Project

研究项目简介					
Project Title 项目名称					
Introduction (Please give a brief introduction of your research project, with a description of your need to use the restricted data. 项目简介(请简要介绍相关研究的内容,重点说明特殊数据的需求以及其无法取代性,并将具体变量名称写在"研究项目简介"的最后一段)					
Applicant's Signature	Date				
申请人签名	签名日期				

版本号: CFPS\_202106e5

## Place a Scanned copy of your Identity card on this page 此页为扫描件放置处

Side A of Identity Card (with applicant's photo)

身份证 A 面 (印有申请人头像面)

Side B of Identity Card

身份证 B 面 (印有国徽面)

版本号: CFPS\_202106e5

### **How to Submit your Application**

Applicants need to provide accurate information in the application and send us scanned of the signed applications with seals. If the seal is not accessible at your organization, you may contact us through email. Together with this application should send us a scanned copy of your photoidentity card, with front and back sides. All materials should be attached with an Email titled "Enclaved Data Application\_Your Organization\_Your Name" and sent to "isss.cfps@pku.edu.cn". Tel: +86 10-62767908-887

#### 提交申请

申请人请如实填写保密机数据申请表,将签字盖章之后的申请表扫描件及申请人身份证正反面扫描件(身份证正反面请放进同一个 A4 纸大小的页面),一同发至 CFPS 项目组的服务邮箱 isss. cfps@pku. edu. cn (为了保证打印效果清晰,请勿使用手机拍照),邮件标题请按照"区县宏观经济变量数据库申请表\_申请人单位\_申请人姓名"格式填写。

电话: 010-62767908-887